
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 20. februar 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 144

Formand for Radio- og tv-nævnet, Caroline Heide-Jørgensen, udtaler til Berlingske tirs-

dag den 18. februar 2020: »Det er også almindelig praksis, at der er en løbende dialog

mellem sekretariatet og nævnets formand mellem nævnsmøderne og i forbindelse med

forberedelsen af sager, hvilket også har været tilfældet i denne sag.« Vil ministeren give

udvalg adgang til denne dialog, så udvalget kan se det fulde omfang af dialogen i form af

eksempelvis mails, telefonnotater, mødereferater og sms?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jens Rohde (RV).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jens.Rohde@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Hans Christian Schmidt

formand
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